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Prisutni: Sandra Ćakić Kuhar, Ante Ivančić, Romanita Rojnić, Irena Hrstić, Ivanka Živković, 
Aleksandar Stojanović, Ingrid Živić, Gordana Antić, Marino Derossi, Marinko Rade 
 
Iz Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb: Sonja Grozić-Živolić, Roberta Katačić, Davorka 
Maras-Tkačuk 
 
Dnevni red: 
 

1. Epidemiološka situacija uslijed pandemije COVID-19  
2. Izvješće OPA 2019 i novo plansko razdoblje  
3. Preseljenje OB Pula u nove prostore  
4. Informacija o kreditnoj liniji Istramedic 2020 
5. Razno 

 
Zaključci: 
 
Ad 1)  
Sandra Ćakić Kuhar uvodno iskazuje zadovoljstvo trenutnom epidemiološkom situacijom kao i 
cjelokupnom reakcijom u situaciji pandemije COVID-19 u Istarskoj županiji. Iznosi i ekonomske 
pokazatelje koji govore o padu prihoda u lipnju 2020.u odnosu na lipanj 2019. godine u iznosu od 
50%, na godišnjoj razini za sada u iznosu od 32%. 
Aleksandar Stojanović je ukratko iznio način rada i rezultate tijekom prvog perioda epidemije kada 
je sve bilo zatvoreno i koji je prošao stabilno i zadovoljavajuće. Modalitet rada u ovom drugom 
periodu, kada se zbog gospodarstva i turizma ne može više sve zatvoriti jest obavljanje aktivnosti 
sa svrhom minimiziranja šteta. Sve zdravstvene ustanove su u stalnoj komunikaciji i kontaktu, za 
sada je zdravstveni sustav čist i nema proboja.  
 
Ad 2)  
Roberta Katačić prezentira zdravstvene dijelove Izvješća OPA 2019 koje su članovi Savjeta dobili 
na čitanje. Marinko Rade iznosi dodatak izvješću koji se odnosi na SB Rovinj. Članovi Savjeta 
jednoglasno prihvaćaju izvješće i dodatak. 
Daljnji rad na Planu za zdravlje i socijalno blagostanje planira se na slijedeći način: 
a) tijekom 2020. godine završiti evaluaciju Plana 2017.-2020. te unutar prioritetnih radnih grupa 
izabrati aktivnosti koje će se obavljati tijekom 2021. 
b) novo veće plansko razdoblje biti će 2022.-2024. Novi prioriteti i plan će se raditi tijekom 2021. 
kada se vidi u kom smjeru će ići epidemija i koji će biti novonastali problemi.  
Nove naglašene potrebe koje se naziru jesu nedostatak ljudskih resursa, međuljudski odnosi, 
izgaranje kadra, a trenutačno je to i COVID-19.  
 
Zamoljeni su članovi Savjeta za zdravlje da ukoliko imaju razmišljanja vezana za moguće 
prioritetne aktivnosti u 2021. godini da ih dostave u UO za zdravstvo i socijalnu skrb IŽ. 
 
Ad 3)  
Irena Hrstić izvještava o preseljenju OB Pula u nove prostore, u privremenom „zguranom“ obliku, 
kada je uređeno 65% prostora. Bolnica (od ravnateljstva do osoblja) su obavili veliki posao prilikom 
preseljenja.  U tijeku je obnavljanje zgrade stare ginekologije, uklanjanje nedostataka koji su ne 
našli u novim objektima.  
Ovaj tjedan se zarazni odjel seli u Negrijevu gdje im se priprema prostor (tamo uz zarazni ostaje 
dio radiologije, CT i prijem COVID + pacijenata).  
Čestitke Općoj bolnici i ravnateljici na obavljenom velikom poslu te na reizboru ravnateljice.  
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Ad 4)  
Davorka Maras-Tkačuk je izvijestila o kreditnoj liniji Istramedic. Preko natječaja iz 2019. godine 
subvencionirano je 8 liječnika (6 iz OB, 1 iz IDZ i 1 iz SB Rovinj). Važno je da upravna vijeća 
ustanova točno definiraju prioritete, odnosno korisnike nove linije Istramedica (vjerojatno u 2021. 
godini). 
Potrebno je preispitati sve dugoročne i kratkoročne učinke kreditne linije Istramedic i kao i 
cjelokupnog Programa mjera za osiguravanje potrebnih ljudskih resursa u zdravstvenim 
ustanovama čiji je osnivač istarska županija te razmotriti eventualne korekcije i prenamjene 
sredstava, imajući u vidu mogućnost prenamjene sredstva iz kreditne linije u sredstva za 
sufinanciranje stanarina.   
Nakon detaljnije analize Programa mjera, donijeti će se konačna odluka u tom smislu.  
 
Ad 5)  

a) Sandra Ćakić Kuhar i Ante Ivančić obavještavaju se članove Savjeta da ovog vikenda kreće 
edukacija iz palijativne skrbi sa kliničkom praksom na pulskom Sveučilištu. Voditeljica 
tečaja je dr. Julijana Franinović Marković, a za ovaj prvi ljetni tečaj prijavljeno je 16 
polaznika.  

b) Ove jeseni trebalo bi diplomirati 7 studenata medicine koji su primili posebne stipendije i 
koji su obvezni javiti se u roku od 30 dana od diplomiranja radi dogovora o zapošljavanju u 
zdravstvenim ustanovama IŽ. U drugoj polovici srpnja će se, u suradnji sa ravnateljima 
zdravstvenih ustanova, organizirati ZOOM susret predstavljanja s tim studentima.  

 
 
 
 
 
Zapisnik izradila:      Predsjednica: 
         
Roberta Katačić      Sandra Ćakić Kuhar 


